
اکوسیستم علم و فناوری کشور را باید فضایی برای تحقق اقتصاد دانش بنیان 
دانست. اکوسیستمی که امروز در کشورهای پیشرو، سهم قابل توجهی را در 

بدنه اقتصادی بازی می کند. اما واقعیت ماجرا این است که تقویت چنین 
اکوسیستمی نیاز به حمایت مالی و معنوی از بازیگرانش دارد. بازیگرانی که 
در صورت هموار کردن مسیر فعالیت شان، می توانند آورده های مالی و فناوری 
را هم برای کشور رقم بزنند. معاونت علمی، فناوری و اقتصادی دانش بنیان 
ریاست جمهوری و صندوق نوآوری و شکوفایی را باید دو بال حمایت از این 

اکوسیستم در ایران دانست، معاونتی که در دوره جدید باید نگاه جدیدتری 
را هم به این اکوسیستم داشته باشد. از طرف دیگر صندوق هم می طلبد تا با 
توجه به شرایط اقتصادی، ایده های جدیدتری را برای افزایش حمایت های 
مالی خود داشته باشد. در این گزارش مطالبات بازیگران اکوسیستم از معاون 

جدید علم و فناوری را جویا شدیم که در ادامه می خوانید. 

اولویت های معاونت علمی در گفت وگو با 3 فعال حوزه فناوری

کوسیستم فناوری و نوآوری را تقویت کنید  اقتصاد ا
کوسیســـتم صندوق نوآوری و  مدیر توسعه ا
شکوفایی در گفت وگو با »فرهیختگان« مطرح کرد

بازی دو سر برد اعتبار 
مالیاتی با مشارکت در 

افزایش سرمایه صندوق

صنـــدوق نوآوری و شـــکوفایی طی ســـال های اخیر به عنـــوان اصلی ترین 
حامی مالی شرکت های دانش بنیان کشور به شمار می رود. صندوقی که 
البته سرمایه اش سال گذشته از 3 هزار میلیارد تومان به 10 هزار میلیارد تومان 
رسید تا از این طریق دست بازتری را برای داشتن چتر حمایتی خود روی 
اکوسیستم علم و فناوری داشته باشد. با این حال به نظر می رسد با توجه 
 ، به رشد تعداد شرکت های دانش بنیان و همچنین شرایط اقتصادی کشور
این میزان سرمایه هم نمی تواند پاسخگو باشد. براساس بند ب ماده 99 قانون 
برنامه هفتم پیشرفت، در راستای تقویت نظام تامین مالی نوآوری، کمک 
به افزایش سرمایه صندوق نوآوری و شکوفایی یا سرمایه گذاری مشترک با 
مدیریت صندوق، به عنوان مصادیق جزء 2  بند »ت« ماده 11 قانون جهش 
تولید دانش بنیان محسوب می شود. بر همین اساس و با مصوبه اخیر هیات 
وزیران هم کمک به افزایش سرمایه صندوق نوآوری و شکوفایی یا مشارکت 
در انجام طرح هایی که با مدیریت این صندوق انجام می شود، )موضوع 
ماده 99 برنامه هفتم پیشرفت(، مشمول اعتبار مالیاتی می شود. درواقع با این 
اتفاق، شرکت های بزرگ در افزایش و توسعه توانمندی مالی صندوق کمک 
خواهند کرد، اتفاقی که از یک سو می تواند به تامین مالی سرمایه مورد نیاز 
این صندوق کمک کرده و از سوی دیگر شرایط را برای حمایت های بیشتر 
از خود شرکت های دانش بنیان هم بهبود ببخشد. مصطفی بغدادی، مدیر 
توسعه اکوسیستم صندوق نوآوری و شکوفایی در گفت وگو با »فرهیختگان« 
معتقد است این کار می تواند دستاوردهای خوبی را هم برای صندوق و هم 
خود شرکت ها به همراه داشته باشد. او درباره مهم ترین اقدام این صندوق 
برای تغییر در فضای اکوسیستم علم و فناوری کشور گفت: »موضوع اعتبار 
مالیاتی از طریق مشارکت در افزایش سرمایه صندوق را باید یکی از مهم ترین 
اتفاقاتی دانست که حتما اثر مطلوبی هم در این اکوسیستم خواهد داشت. 
البته این مساله مصوبه قانون برنامه هفتم توسعه هم است و به شرکت های 
بزرگ این را امکان می دهد با معدل مشارکتی که در افزایش سرمایه صندوق 
دارند، بتوانند از اعتبار مالیاتی اســـتفاده کنند.« وی افزود: »معتقدم این 
کار چند اثر مطلوب دارد که یکی از آنها این اســـت که ســـطح مشـــارکت 
شرکت های بزرگ و ارتباط آن بخش از صنعت که دارایی های مکمل داشته 
و توان تجاری سازی بالایی دارند را با اکوسیستم بیشتر می کند. همچنین 
باعث می شود آشنایی شان با ادبیات سرمایه گذاری جسورانه بیشتر شود. 
درحقیقت این کار تمرین خوبی است تا این شرکت ها بتوانند در گام های 
بعدی خود ســـراغ نهادســـازی رفته و بتوانند  VC ها و مراکز شـــتاب دهی 
خودشان را ایجاد کنند. طبیعتا این فرآیند می تواند از جنبه های متفاوت 
اتفاق خوبی باشد که نمی توان آن را نادیده گرفت.« مدیر توسعه اکوسیستم 
صندوق نوآوری و شـــکوفایی تصریح کرد: »از آنجایی که کمتر از دو ماه 
می شود که این اتفاق مصوب شده، انتظار اول مان آن است که اطلاع رسانی 
درستی نسبت به آن صورت گیرد تا شرکت های بزرگ هم در جریان این کار 
قرار گرفته و هم به این سمت حرکت کنند. مساله دیگر این است که تحقق 
اعتبار مالیاتی آن برای شرکت های بزرگ، خیلی سریع تر از مواردی است 
که در ماده 11 قانون جهش تولید دانش بنیان است؛ دلیلش هم آن است که 
در این قانون، اعتبارات به شرط هزینه کرد است، اما در اینجا به شرط تادیه 
این اتفاق می افتد.« بغدادی با بیان اینکه چنین مصوبه ای به جریان مالی 
اکوسیستم کمک خواهد کرد، افزود: »چنین اتفاقی به منابع مالی صندوق 
نوآوری هم که ممکن اســـت به خاطر مشـــکلات اقتصادی کشور قابلیت 
تقویت نداشته باشد، کمک می کند و درنهایت عواید آن هم به استارتاپ ها 
و شرکت های دانش بنیان می رسد.« او در پاسخ به این سوال که آیا می توان 
برآوردی از کمک شـــرکت های بزرگ به جریان ســـرمایه صندوق نوآوری و 
شـــکوفایی داشـــت، گفت: »معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان 
عنوان اعلام کرد نزدیک به 4.5 همت برای اعتبار مالیاتی تحقیق و توسعه 
مصوبه وجود دارد، با این حال معتقدم این مبلغ در بحث اعتبار مالیاتی 
از طریق مشارکت در افزایش سرمایه صندوق بیش از این خواهد بود. یعنی 
در همین نیم سال باقی مانده از سال، می توانیم ارقامی شبیه به 4.5 همت را 
از این طریق برای سرمایه صندوق جذب کنیم.« مدیر توسعه اکوسیستم 
صندوق نوآوری و شکوفایی خاطرنشان کرد: »در طرح اعتبار مالیاتی از طریق 
مشارکت در افزایش سرمایه صندوق، در حقیقت شرکت باید پولی را ارائه 
داده و به ازای آن اعتبار مالیاتی بگیرد، این را هم باید مدنظر قرار داد که این 

ارقام دوباره از طریق صندوق به حوزه تولید دانش بنیان تزریق می شوند.« 

زهرا رمضانی
خبرنگار گروه دانشگاه 

مدیرمحصول تحول دیجیتال شرکت دانش بنیان رهپویان دانش و فناوری فرا: 
قطعات اکوسیستم فناوری نتوانسته جریان اقتصادی ایجاد کند

ســـهراب آقـــازاده، مدیرمحصول تحول دیجیتـــال دانش بنیان رهپویان 
ی  ی و نوآور کوسیســـتم فناور ی فرا درباره نیازهای امروز ا دانش و فناور
کشـــور گفت: »یکی از اتفاقاتی که باید در دوره جدید معاونت علمی، 
ی و اقتصاد دانش بنیان کشـــور رخ دهد، این اســـت که ماهیت  فناور
کوسیستم از  کوسیستم باید تقویت شود. خوشبختانه امروز ا اقتصادی ا
نظر تولید علم قوی شده اما از لحاظ خلق ثروت ضعیف شده است.« 
ی ادامـــه داد: »این مســـاله دو علـــت دارد. اول اینکه قطعات در پازل  و
ی، با یکدیگـــر همخوانی ندارد و به همین  ی و نوآور کوسیســـتم فنـــاور ا
دلیل نمی توانند در کنار یکدیگر جریان اقتصادی را ایجاد کنند. دوم 
اینکه ارتباط آنها با جریان های اقتصادی بزرگ داخل و خارج کشور قطع 
است و قطعا این مساله خود آسیب های جدی را برای اکوسیستم ایجاد 
کرده است.« مدیرمحصول تحول دیجیتال دانش بنیان رهپویان دانش و 
ی فرا تصریح کرد: »شاید فعلا بتوانیم از ظرفیت شرکت های بزرگ  فناور
هند و چین در شرایط تحریم استفاده کرده و در مقابل شرکت های بزرگ 
یم. نکته ای که باید به آن توجه کرد آن است که  صنعتی را پای کار آور
تـــا وقتـــی چنین اتفاقاتی رخ ندهد، عمـــلا تکه تکه فروختن محصولات 
دانش بنیان نمی تواند اهداف مورد نظر در حوزه اقتصادی را رقم بزند.« 
ی  کوسیســـتم فناور گر بخواهیم پـــازل ا آقـــازاده بیـــان داشـــت: »امـــروز ا

ی را مـــورد بررســـی قرار دهیم، می بینیم در کشـــور شـــرکت های  و نـــوآور
گر این پازل را شـــامل 30 هزار  دانش بنیان کوچکی شـــکل گرفته اند اما ا
قطعه در نظر بگیریم، عملا تنها 5 هزار قطعه آماده و در جای درســـت 
یادی  یادی ز خود قرار گرفته و مابقی این پازل خالی مانده و قطعا زمان ز
طول می کشـــد تا یکی یکی اینها را پر و کنار هم قرار دهیم. درواقع باید 
ی که  کوسیستم باشیم؛ به طور به دنبال دادن ماهیت اقتصادی به این ا
فعالان این حوزه بتوانند با شرکت های بزرگ کار کرده یا در شبکه های 
ی در پاســـخ به این ســـوال که تا چه  ی بین المللی قرار گیرند.« و همکار
میزان شرکت های بزرگ به فعالیت مستقیم با شرکت های دانش بنیان 
کوچک اقبال نشـــان می دهند، گفت: »مســـاله شـــرکت های بزرگ این 
اســـت که می  خواهند این شـــرکت ها را به صورت مســـتقیم در زنجیره 
عملیاتی خودشان قرار دهند یا اینکه آنها را مستقیما به کف کارخانه 
گر شـــرکت های  ی جوابگو نخواهد بود. ا ببرنـــد، درحالی کـــه چنین کار
ی ها  بزرگ یاد بگیرند چگونه با بیزینس مدل های جدید یا سرمایه گذار
سبدشان را گسترده تر کنند، قطعا آن زمان نقش خود را در این زمین ایفا 
کرده انـــد.« مدیرمحصول تحول دیجیتال دانش بنیان رهپویان دانش و 
ی فرا در همین زمینه افزود: »رسیدن به این مساله، یک بخشش  فناور
 انگیزه می خواهد که قانون جهش تولید می تواند آن را ایجاد کند، یک 

بخش هم مقرراتی است که دولت ها وضع می کنند و بخش دیگر هم 
ی شکل می گیرد. شرکت های دانش بنیان ما  با دیالوگ و گفتمان ســـاز
ی ها بیشـــتر به دنبال گرفتن پروژه از شرکت های  تا الان با گفتمان ســـاز
کوسیســـتم و تعریف نقش شـــان در  بزرگ بودند، یعنی به دنبال ایجاد ا
ی به سمت  گر محورهای گفتمان ساز این حوزه نبوده اند. در حالی که ا
خلق ثروت های بزرگ حرکت کند، می توان شـــاهد اتفاقات بزرگ بود.« 
ی و اقتصاد دانش بنیان در  آقـــازاده درباره نقش معاونـــت علمی، فناور
ی اظهار داشـــت: »طبیعتا ایـــن معاونت باید  تحقق این گفتمان ســـاز
یکرد دکتر افشـــین هم همین  ی را رقم بزند. خوشـــبختانه رو چنین کار
مساله است، یعنی بیشتر از اینکه به جزئیات فنی ورود کند یا در انجام 
کارهایـــی ورود کنـــد که متولیانی مانند وزارت علوم و وزارت ارتباطات 
دارد، بتواند این گفتمان را ایجاد کند.« او در زمینه حمایت های مالی از 
فعالیت های دانش بنیان از سوی صندوق نوآوری و شکوفایی به عنوان 
ی و اقتصاد دانش بنیان  یکی از زیرمجموعه های معاونت علمی، فناور
افزود: »خوشبختانه صندوق در این مدت خوب کار کرده، ولی مساله 
اینجاست که حمایت های صندوق برای لایه اول یا همان توسعه اولیه 
، مانع زدایی از توسعه شرکت ها  محصولات کاربرد دارد. در ادامه مسیر

می تواند اثربخش باشد.« 

مدیرعامل صندوق پژوهش فناوری شرکت اقتصاد دیجیتال: 
فضای سرمایه گذاری در اکوسیستم دانش بنیان فراهم شود

محمد موسی زاده موسوی، مدیرعامل صندوق پژوهش فناوری شرکت 
اقتصـــاد دیجیتـــال با بیان اینکـــه ما در حوزه تامین مالی و ارائه خدماتی 
مانند سرمایه گذاری و تضمین شرکت های دانش بنیان و فناور فعالیت 
می کنیـــم، گفت: »شـــرکت با توجه به حوزه فعالیـــت خودش در اقتصاد 
یت هـــا را بر بحـــث تحول اقتصـــاد دیجیتال،  دیجیتـــال، یکـــی از مامور
هوشمند سازی صنعتی، تعامل بین شرکت های کوچک و صنایع بالغ 
گذاشته تا از این طریق شرکت های دانش بنیان بتوانند خدمات خودشان 
را به صنایع بالغ ارائه داده و این صنایع بتوانند علاوه بر استفاده از ظرفیت 
، امکان افزایش بهره وری شـــان را داشـــته باشـــند.«  فناوری هـــای نوظهور
او اظهار داشـــت: »انتظار اکوسیســـتم دانش بنیان از مجموعه حمایتی 
مثل معاونت علمی و فناوری و اقتصاد دانش بنیان آن اســـت که اولا با 
بازارسازی، به شرکت های کوچک تر کمک شده و آنها بتوانند در زنجیره 

ارزش صنایـــع بالـــغ قـــرار بگیرند. البته باید این را هم بگویم که اتفاقاتی از 
این دســـت به واســـطه قانون جهش تولید دانش بنیان در حال رخ دادن 
است و تا حدی شاهد ارتباط گرفتن صنایع بالغ و شرکت های کوچک تر 
دانش بنیان هستیم.«  مدیرعامل صندوق پژوهش فناوری شرکت اقتصاد 
دیجیتـــال تصریـــح کرد: »یکی دیگر از کارهایی کـــه باید صورت بگیرد، 
بحث فراهم کردن فضای سرمایه گذاری در اکوسیستم است. متاسفانه 
چنیـــن مســـاله ای امـــروز از رونق افتاده و تنها معاونـــت علمی، فناوری و 
کمیتی و توســـعه ای  اقتصاد دانش بنیان می تواند به عنوان یک نهاد حا
چنین فضایی را دوباره ایجاد کند. هرچند برای این مســـاله نیازمند در 
نظر گرفتن مشوق ها و ابزارهایی هستیم تا فعالان این حوزه ها بتوانند از آن 
استفاده کنند.« موسوی زاده موسوی درباره چرایی از رونق افتادن فضای 
سرمایه گذاری در اکوسیستم دانش بنیان کشور افزود: »از اثرگذاری مسائل 

اقتصادی که بگذریم، واقعیت آن است که تجربیات ورود خوبی را در این 
اکوسیستم شاهد نبودیم، یعنی شرکت ها به راحتی نتوانستند در راندهای 
بالا جذب ســـرمایه کنند و همین مســـاله به یک چالش برای اکوسیستم 
سرمایه گذاری تبدیل شده و باید برای تغییر شرایط امروز در این عرصه 
فکری کنیم.« وی با بیان اینکه قطعا نمی توان نقطه عالی را برای فعالیت 
شرکت های دانش بنیان در نظر گرفت، خاطرنشان کرد: »همه ما محکوم 
هستیم به اینکه برای رسیدن به نقطه عالی باید ادامه دهیم و هرچه هم که 
یگران و ابزارهای این حوزه، رو به بلوغ و  می گذرد، هم اکوسیستم و هم باز
پیشرفت بیشتر حرکت می کنند. طبیعتا اتفاقات سال های اخیر هم در 
راســـتای تعالی و بلوغ اکوسیســـتم بوده اما واقعیت آن است که باید این 
مسیر ادامه دار باشد و با توجه به ماهیت این اکوسیستم، توقف در این 

بخش به معنی عقب ماندن از دنیا خواهد بود.« 

کارشناس دبیرخانه برنامه ملی آینده نگاری علم و فناوری مطرح کرد
لزوم تقویت نگاه ترویجی در برنامه های معاونت علمی 

امیر عزیزی، کارشناس دبیرخانه برنامه ملی آینده نگاری علم و فناوری با 
بیان اینکه خود ما بخشی از معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان 
تعریـــف می شـــویم، گفـــت: »مـــا در ابتدا فعالیت هـــای اولویـــت دار حوزه 
ستادهای توسعه فناوری معاونت را دنبال کرده و کارهای آینده نگاری آن 
را دنبال می کردیم اما حالا در حوزه های غیرفناورانه، ابعاد مالی، اقتصادی، 
اجتماعی و فرهنگی هم ورود کرده ایم، یعنی روندهای ملی را تا افق 1424 
دنبال می کنیم. خوشبختانه ابعاد مطالعاتی و خبرگان این کار انجام شده 
است.« او با توجه به تغییرات صورت گرفته در معاونت علمی، فناوری و 
اقتصاد دانش بنیان تصریح کرد: »در دوره گذشـــته شـــاهد توجه به قانون 

جهش تولید دانش بنیان بودیم. خوشبختانه با توجه به اینکه چنین قانونی 
را در کشور داریم، آیین نامه های مختلف آن نوشته و شرکت ها نیز با آن آشنا 
شـــده اند و از طرف دیگر تا برش اســـتانی این قانون هم انجام شـــده، تصور 
می کنم الان باید به سمت برنامه های ترویجی مرتبط با اقداماتی برویم که 
ک می خورد. به عبارت  قبلا در معاونت شروع شده اما امروز به اصطلاح خا
دیگر ما برنامه های مفیدی را مانند همین بحث آینده نگاری در معاونت 
داریم که از ســـال 1393 شـــروع شـــده اما عملا ترویج خوبی برای آن صورت 
نمی گیـــرد.« کارشـــناس دبیرخانه برنامه ملی آینده نـــگاری علم و فناوری 
بیان داشـــت: »در معاونت دوره قبل قرار بود تا آبان ماه امســـال رویدادی را 

به عنوان روز ملی آینده نگاری ثبت و برگزار کنیم تا بتوانیم ابعاد ترویجی این 
کار را توسعه دهیم. امیدوارم در دوره جدید هم به این بخش توجه ویژه ای 
شود.« عزیزی خاطرنشان کرد: »خوشبختانه در این مدت ما برای توسعه 
فناوری های اولویت دار ستاد توسعه علم و فناوری و در روش دلفی بحث 
آینده نگاری، توانستیم ارتباط مان را با دانشگاه ها کاملا برقرار کنیم. این مساله 
نشان می دهد ما به عنوان بخشی از بدنه معاونت، با دانشگاه ها ارتباط خوبی 
داریم که لازم است در دوره جدید هم ادامه دار باشد.« وی خاطرنشان کرد: 
»قطعا ترویج برنامه های معاونت علمی می تواند سهم مهمی در به رسمیت 

شناختن آنها و همراهی بخش های مختلف با برنامه ها داشته باشد.« 
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آگهی فراخوان مناقصه عمومی 1403-774
نوبت دوم

نوبت اول: 27  /06  /1403
نوبت دوم: 28  /06  /1403

ی اطلاعـــات و ارتباطات( درنظـــر دارد انجام  ی شـــیراز )ســـازمان فنـــاور شـــهردار
ی  آزمون نفوذپذیری و شناســـایی آســـیب پذیری ســـرورها و سامانه های نرم افزار
ی شـــیراز را از طریق مناقصه عمومی و بر اســـاس مشـــخصات مندرج  شـــهردار
در اســـناد مناقصـــه در ســـامانه تـــدارکات الکترونیکـــی دولـــت )ســـتاد( بـــا 
گذار  شـــماره فراخـــوان 2003096688000577 بـــه شـــرکت های واجـــد شـــرایط وا
 نمایـــد. لـــذا از کلیـــه متقاضیـــان، دعـــوت بـــه عمل می آیـــد با مراجعـــه به آدرس

یافـــت اســـناد مناقصـــه و تحویـــل آن اقـــدام  www.setadiran.ir  نســـبت بـــه در
یافت  یت قبلی، ثبت نام در ســـامانه مذکور و در نماینـــد. در صـــورت عدم عضو
گواهی امضای الکترونیکی صاحبان امضای مجاز از ســـوی متقاضیان جهت 

شـــرکت در مناقصه الزامی است.
در صورت نیاز به اطلاعات بیشـــتر شـــرکت کنندگان می توانند با شـــماره تماس 
0713323340 یـــا 0713323341 »اداره امنیت و رصد اطلاعات ســـازمان فاوا 

یافت نمایند. « تماس گرفته و توضیحات لازم را در ی شـــیراز شـــهردار
- شـــرایط شرکت کنندگان در سند شـــرایط مناقصه بیان شده است.

پنج  یال )شصت میلیارد و پانصد و سی و - مبلغ برآورد اولیه: 60/535/315/891 ر
یال( یک ر میلیون و ســـیصد و پانزده هزار و هشـــتصد و نودو

یخ انعقاد قرارداد اســـت. - مدت قرارداد: 24 ماه از تار
یال )ســـه میلیارد و ســـی  - مبلـــغ تضمیـــن شـــرکت در مناقصـــه 3/030/000/000 ر
ی شـــیراز  یـــال( به صـــورت ضمانت نامـــه معتبر بانکی به نام شـــهردار میلیـــون ر
بـــا شناســـه ملـــی: 14002091671 و کـــد اقتصـــادی: 411364877455 و یا فیش 
یزی نقدی به حساب سپرده بانک شهر شعبه قصرالدشت با شماره حساب  وار

ی شـــیراز با کد مرجع 101336 100805504742 به نام شـــهردار
- برندگان اول و دوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشـــوند ســـپرده آنان 

به ترتیب ضبط خواهد شـــد.
- در زمـــان انعقـــاد قرارداد 10 درصد مبلغ پیشـــنهادی به عنوان ضمانت حســـن 

اجـــرای تعهدات به صـــورت ضمانت نامه بانکی اخذ می گردد.
ی  یس قرارداد بارگذار - نحـــوه پرداخـــت: مطابق مـــواد مندرج در ماده 5 پیش نو

شـــده در سامانه ستاد
کثر تا ساعت  یع( اسناد: متقاضیان می توانند حدا یافت )توز - آخرین مهلت در
13:00 روز دو شـــنبه مـــورخ 1403/07/09 از طریـــق مراجعـــه بـــه ســـامانه تـــدارکات 

یافت نمایند. الکترونیکی دولت )ســـتاد( اســـناد مناقصه را در
کثر  - آخرین مهلت ارائه پیشـــنهادات و ثبت اســـناد و مدارک در ســـامانه حدا

تا ســـاعت 13:00 روز یکشـــنبه مورخ 1403/07/22 می باشد.
کات: روز دوشنبه ساعت 13:00 مورخ 23  /07  /1403  یخ و محل بازگشایی پا - تار
ی شیراز  در محل چهارراه خلد برین سالن جلسات کمیسیون معاملات شهردار
یخ مذکور اصل ضمانت نامه یا سپرده  می باشد. شرکت کنندگان می بایست تا تار
، بلوار شـــهید بهشـــتی،  یکی به آدرس شـــیراز شـــرکت در مناقصه را به صورت فیز
ی منطقه یک و پارک خلد برین،  چهارراه خلد برین، ســـاختمان مابین شـــهردار
ی اطلاعات و ارتباطات تحویل نمایند. طبقه همکف، دبیرخانه سازمان فناور

- مدت اعتبار پیشـــنهادها 3 ماه می باشـــد.
گهی به عهـــده برنده مناقصه خواهد بود. ینه چاپ آ - بدیهـــی اســـت هز

ی در رد یـــک یـــا تمـــام پیشـــنهادها مختـــار می باشـــد در این صورت  - شـــهردار
سپرده ها مسترد می گردد.

ی  - شرکت در مناقصه و دادن پیشنهاد به منزله قبول شروط و تکالیف شهردار
ی اســـت. موضوع ماده 10 آیین نامه معاملات شـــهردار

 shaffaf.shiraz.ir  بـــوط بـــه مناقصه از طریـــق ســـایت گهـــی و اطلاعـــات مر - آ
قابل مشاهده می باشد.

- برنده مناقصه موظف به ثبت نام در ســـایت vendor.shiraz.ir می باشـــد.
- سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به مناقصه در اسناد مناقصه مندرج است.
یت در سامانه: 1456 - اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضو
ی شـــیراز اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شـــهردار
شماره شناسه 1788470

کســـی سیستم: سمند  تیپ: کار  ی تا ( سوار ســـندخودرو )برگ سبز
 رنگ: زرد خورشـــیدی با نوار مشـــکی مدل 1389 به شـــماره انتظامی
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کبـــر دانه کار  به کدملی:  : 12488240491 به مالکیت: ا شـــمار موتـــور

2120423911 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

آگهی مزایده
 معاونت امور مدارس سما دانشگاه آزاد اسلامی قصد دارد بوفه های مدارس سما 
شهر کرمان را طبق جدول زیر به صورت اجاره یک ساله از طریق مزایده عمومی 
به متقاضیان واگذار نماید.  لذا متقاضیان جهت بازدید و دریافت اسناد مزایده 
یخ درج  به شرح ذیل اقدام نمایند. متقاضیان می توانند ظرف مدت ده روز از تار
گهی جهت بازدید و دریافت اسناد مزایده به آدرس: کرمان، دانشگاه آزاد اسلامی  آ
واحد شـــهید حاج قاســـم سلیمانی، ساختمان اداری شماره 2 مراجعه نمایند.  
شرایط عمومی و خصوصی شرکت در مزایده در اسناد مزایده درج گردیده است.

متراژ بوفه محل بوفهردیف
آدرس)مترمربع(

دبستان دخترانه1
خیابان گلدشت کوچه 657 سما )گلدشت(

دبستان پسرانه سما 2
خیابان گلدشت کوچه 651)گلدشت(

3
مجتمع دبیرستان 

پسرانه )شهرک 
) خواجو

شهرک خواجو بلوار سما4

هنرستان دخترانه4
خیابان گلدشت کوچه 457)گلدشت(

 ضمنا دانشگاه آزاد اسلامی در رد یا قبول پیشنهادات اختیار تام دارد و هزینه 
گهی برعهده  برنده  مزایده می باشد. درج آ

نوبت دوم


